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I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie korzystania z tPortmonetki w komunikacji gminy Swarzędz 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 uprzejmie proszę o podjęcie działań mających na celu rozszerzenie możliwości z korzystania z biletu 
tPortmonetka ZTM Poznań również w autobusach komunikacji gminy Swarzędz. Konieczność zawarcia 
porozumienia z sąsiednią gminą wydaje się koniecznością. Na taką potrzebę wskazują szczególnie 
mieszkańcy osiedla Antoninek Zieliniec Kobylepole, przez którego teren przejeżdżają autobusy swarzędzkie. 
Obecna sytuacja jest niesprawiedliwa w porównaniu z mieszkańcami osiedli przez które, przejeżdżają 
autobusy gmin objętych porozumieniem komunikacyjnym. Przypomnieć należy, że do porozumieniem 
transportowego należą: Poznań, Czerwonak, Dopiewo, Duszniki, Kaźmierz, Kleszczewo, Komorniki, 
Kostrzyn, Kórnik, Luboń, Mosina, Murowana Goślina, Pobiedziska, Puszczykowo, Rokietnica, Suchy Las, 
Swarzędz, Szamotuły, Tarnowo Podgórne i Zaniemyśl, jednakże nie wszystkie gminy na tych samych 
zasadach. Z tego też powodu koniecznym jest podjęcie dalszych rozmów z gminą Swarzędz tak aby 
posiadacze tPortmonetki ZTM Poznań mogli przemieszczać się np. na odcinku Rondo Śródka – Antoninek 
Stacja bez konieczności zakupu dodatkowych swarzędzkich biletów, dokładnie tak samo jak mogą to robić 
posiadacze tPortmonetki na trasie Rondo Rataje – Szczepankowo w autobusach gminy Kleszczewo. Proszę 
również o informację czy rozmowy dotyczące zmiany tego stanu rzeczy są prowadzone i jeśli tak to na jakim 
są etapie? 
 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 
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